
Oświadczenie złożone 

przez senatora Stanisława Gawłowskiego 

na 23. posiedzeniu Senatu 

w dniu 15 kwietnia 2021 r. 

Oświadczenie skierowane do ministra infrastruktury Andrzeja Adamczyka 

Panie Ministrze! 

Zarybianie wód obwodów rybackich odbywa się w oparciu o operaty rybackie zaopiniowane przez Insty-

tut Rybactwa Śródlądowego w celu wzmocnienia bytujących populacji ryb. 

W związku z powyższym zwracam się z prośbą o odpowiedź na następujące pytania. 

1. Czy dzierżawca obwodu rybackiego ma obowiązek zarybiania jeziora Jamno (województwo zachod-

niopomorskie)? 

2. Jeśli tak, to jakim materiałem zarybieniowym jest to dokonywane? W jakich terminach? W jakich ilo-

ściach? 

3. Czy dokonuje się tam odłowień? Ilu? Kiedy? 

Z poważaniem 

Stanisław Gawłowski 
 


